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OM DE ARTIKELEN VAN DE EERSTE RICHTLIJN TE BEKIJKEN, ZIE DE VIDEO (ze zijn niet opgenomen in 

het transcript) 

 

Gosia: Waar komt het vandaan? Wie heeft het gemaakt? 

Swaruu (9): Eerste Richtlijn werd gecreëerd als onderdeel van de oorspronkelijke wetten en regels 

toen de Federatie werd opgericht, zo'n 850 tot 900 duizend jaar geleden lineaire aardse tijd. Het is 

een reeks regels om te voorkomen of te voorkomen dat een vreemd ras zich onvaderlijk bemoeit met 

een andere beschaving in een mindere staat van ontwikkeling. Of het nu met opzet of per ongeluk is. 

Gosia: Welke Federatie? Wat is het? 

Swaruu (9): De Federatie is een groep of een coöperatieve organisatie van nu bijna een half miljoen 

rassen en beschavingen. Het werd gecreëerd als resultaat van de noodzaak om samen te werken en 

een Alliantie te vormen in de tijd van The Great Expansion, toen talloze rassen, waaronder de onze, 

werden uitgeroeid door de Orion Council en zijn leden, voornamelijk reptielen van aard. 

Gosia: Orion Raad zijn de Reptielen? 

https://youtu.be/s9_-7uXT0ig


Swaruu (9): Ja, toen was de Orion-raad volledig negatief, maar nu, bijna twee miljoen jaar nadat het 

werd opgericht, zijn de oorspronkelijke leiders van de Orion-raad geëvolueerd tot vriendelijke en 

positieve wezens die onze vrienden zijn en de ascentie en bevrijding van de aarde helpen, Ik heb het 

over de allerhoogste Reptielen: de Alpha Draconians . 

Gosia: Dus Alpha Draconians zijn nu positief, ja? 

Swaruu (9): Niet allemaal, maar de meeste in dit kwadrant van de Melkweg. Merk op dat Draconians 

één soort zijn en Alpha Draconians een andere. 

Gosia: Oké. Laten we dat voor nu even opzij zetten. Terugkomend op de Eerste Richtlijn, welke regels 

zijn er vastgesteld? De wet van niet-interferentie is één... wat zijn andere? 

Swaruu (9): Er zijn er meer, maar die zijn nu minder belangrijk, zoals handelsregels, migratie en 

reisroutes voor ruimteschepen. 

Nu moet worden vermeld dat de Eerste Richtlijn al bekend is op aarde, maar de Cabal heeft het 

verborgen onder de saga op Star Trek. Veel zeer bedreven onderzoekers op aarde weten het al, en 

dat de Eerste Richtlijn heel echt is: Dolores Cannon bijvoorbeeld. Van hieruit weten we dat het 

bestaan van een Eerste Richtlijn in Hollywood bedoeld is om de onthulling van een echte Eerste 

Richtlijn te laten ontsporen. Het is belangrijk om te benadrukken dat het concept dat Hollywood 

presenteert uit de realiteit komt, en niet andersom. 

Gene Roddenberry, de maker van Star Trek, was aan het eind van de jaren '50 in een retraite waar hij 

sprak met een Pleiadische vrouw die hem de basisconcepten voor Star Trek gaf. Later gaf dezelfde 

Leonard Nimoy, die de acteur is in de serie met de rol van Spock, toe dat een aantal zeer vreemde 

mensen hem dit alles hebben uitgelegd en hem vertelden dat de serie / films werden 

geïmplementeerd om het imago van de Federatie te trainen en te beheersen en van de ET's in de 

ogen van het publiek. 

De elite promootte het omdat het het publiek een fantasie geeft, maar vergelijkbaar met de echte 

Federatie. Dit onder de veronderstelling dat ze alles in het volle zicht verbergen om esoterische, 

metafysische en karmische redenen. Het is gewoon hoe de cabal werkt. Ze moeten alles tegen 

mensen zeggen, en dat doen ze, maar ze doen het met mindcontrol, zodat mensen alles anders 

interpreteren. Dit gaat niet alleen over Star Trek, maar over alle lagen van de samenleving. De cabal 

moet de mensen al hun plannen vertellen omdat op die manier het karma, het negatieve karma, op 

de mensen rust en niet op hen. 

Gosia: Oké, je zei dat ze alles aan mensen moesten vertellen. Waarom moeten ze het doen? Wie 

verplicht ze? 

 

Swaruu (9): De metafysische wetten die ze in acht nemen, die ook verband houden met de wetten 

die andere rassen naleven en die rechtstreeks verband houden met de Eerste Richtlijn. Maar de 

elites passen ze aan en verdraaien ze voor hun eigen doeleinden. 

Gosia: Wie zet dit allemaal in gang? Metafysische wetten... karmische wetten... etc ? 

Swaruu (9): Het is heel oud en het komt van de "andere kant". De geestenwereld, en het is van 

toepassing op zowel de echte 5D Matrix als de 3D Matrix-incarnatie "Games". Ze zijn beide met 

elkaar verbonden, de fysieke wetten zoals de Eerste Richtlijn en de metafysische wetten. De Eerste 



Richtlijn is gebaseerd op metafysische wetten. De afspraken die we allemaal maakten van de andere 

kant. Afspraken over hoe het aan deze kant moet. 

Gosia: Ik heb een groot probleem met het begrijpen van het punt in de richtlijn over niet-inmenging 

in onze zaken, terwijl het duidelijk is dat de buitenaardse rassen hier eerder zijn geweest, lesgeven, 

delen, technologie geven, inspireren... en sommigen zelfs onze genetica... Dus hoe past het in de 

wet? 

Swaruu (9): Het manipuleren van genetica gebeurt de hele tijd, dus zet dat deel even apart. Het 

delen van technologie en lesgeven gebeurt met trucjes om die richtlijn te omzeilen. Een van die trucs 

is deze zoals nu met jou, omdat ik deze informatie geef aan iemand die niet echt van menselijke 

oorsprong is, en ik gebruik technologie die eigen is aan de planeet. 

Ik/wij moeten ook toegeven dat de Eerste Richtlijn niet steeds of niet altijd wordt nageleefd. Er heeft 

dus invloed en direct contact plaatsgevonden. Een voorbeeld hiervan is dat Rashell van Temmer oog 

in oog probeert te komen met president Eisenhower. 

Gosia: Ok, nu heb ik een vraag over een ander deel van het document. Het vermeldt: "Geen 

inmenging als het recht van elke levende soort om te leven in overeenstemming met zijn normale 

culturele evolutie". Echter, voor zover ik het begrijp en van wat je me vertelde, is onze evolutie hier 

niet onze normale culturele evolutie... 

Ons is dit specifieke "ritme van de gebeurtenissen" opgelegd om zo te zeggen... We zijn gevangen 

tegen onze wil en natuurlijke evolutie. Vinden sommigen van jullie het daarom ook oké dat je 

bijvoorbeeld rechtstreeks met ons praat... zoals we nu doen? Omdat het anders gezien zou kunnen 

worden als een soort interferentie, niet? 

Swaruu (9): Je hebt gelijk. En dat is ook een van de belangrijkste juridische rechtvaardigingen voor 

onze troepen om hier ook te zijn, om het probleem te helpen oplossen. Het probleem is dat dingen 

niet zo eenvoudig zijn als ze lijken of eruitzien. Omdat op een bepaald niveau mensen worden 

gemanipuleerd door een "intellectueel superieur ras" dat speelt met aardse mensen, maar op een 

ander dieper niveau incarneren zielen daar juist om die ervaring te hebben, als een test om ondanks 

de manipulatie hun weg naar huis te vinden, om te onthouden wie ze zijn, om de manipulatoren te 

verslaan in hun eigen spel, enz. 

Gosia: Ja... ik begrijp het, er komen hier een aantal zielen om zoveel verschillende redenen... en in 

sommige gevallen... willen ze de uitgeknepen ervaring ervaren. Het sluit ook aan bij waar we het 

eerder over hadden... op een diep metafysisch niveau is het de eigen creatie van het Bewustzijn... In 

welke mate worden dingen in het leven, inclusief Matrix, opgelegd en in welke mate zijn ze 

zelfopgelegd? En zelfs de ervaring van opgelegd te worden kan zelfopgelegd zijn. Het is erg 

ingewikkeld! 

Swaruu (9): Ja, heel complex. Ik geloof dat het eerst werd opgelegd, maar toen kwamen de 

sterrenzaden binnen en veranderen nu de Matrix van binnenuit. Dus dat deel is zelfopgelegd. Vooral 

omdat sommige sterrenzaden daar naar binnen gaan om het systeem van binnenuit te ondermijnen 

en te veranderen, maar anderen gaan er alleen voor de persoonlijke ervaring in. Dus verwacht 

trouwens niet dat die snel wakker worden, want ze houden van de ervaring. 

Gosia: Oké, dus hoe komt het dat deze regels van niet-inmenging soms zijn overtreden? 

Swaruu (9): De belangrijkste richtlijn voor ons en de andere rassen is een reeks regels die ons leiden, 

is een filosofie en geen onbreekbare wet. Het is flexibel en u kunt de gegeven wet overslaan onder 



volledige verantwoordelijkheid van degenen die het contact leggen. We zien de Eerste Richtlijn 

alleen als een richtlijn, een filosofie. Geen dogma. Het kan worden gebroken. 

 

Gosia: Onder welke omstandigheden kan het worden verbroken? 

Swaruu (9): Wanneer het resultaat een groter goed voor iedereen zal brengen. Maar de beoordeling 

of het gebroken moet worden of niet, is een zeer delicaat onderwerp. Onthoud dat het op een 

bepaald niveau, op aarde, gerechtvaardigd is om in te grijpen ten gunste van de mensen die duidelijk 

lijden, maar op een dieper metafysisch niveau, als we ingrijpen, zullen we ingaan tegen de meer 

uitgebreide verlangens van dezelfde mensen. 

Gosia: Ik begrijp het. Heb je het eerder gebroken met betrekking tot onze ras? Jullie als Taygetaanse 

Pleiadiërs? 

Swaruu (9): We hebben het te vaak gebroken om zelfs maar te tellen! 

Gosia: En bent u daarvoor veroordeeld door degene die verantwoordelijk is voor de Wet? 

Swaruu (9): Het organisme dat verantwoordelijk is voor het toezicht op deze wet is de Federatie op 

haar hoofdkantoor. Op dezelfde manier doet de Orion Council hetzelfde op hun niveau vanuit hun 

hoofdkantoor. 

Gosia: Ze houden zich aan dezelfde wet? Of die van henzelf? 

Swaruu (9): Dat klopt, het wordt door beide partijen waargenomen. 

Gosia: Ok... in het document staat ook: "het is niet toegestaan om contact te maken met of zich te 

bemoeien met 'mindere rassen', tenzij ze worden bedreigd door een externe Bron." We hebben de 

dreiging van buitenaf. De reptielen. Juist? 

Swaruu (9): Dat klopt. 

Gosia: Dus waarom kunnen we ons dan nog meer bemoeien? Ik bedoel... op een meer directe 

manier. Helpen om de Matrix hier directer uit te wissen. Ik vraag het maar. 

Swaruu (9): We bemoeien ons er wel mee, en veel! En elke dag! Zelfs nu hier bij jullie is dit een soort 

van inmenging. Er zijn ook schepen die actief in je lucht patrouilleren. Het probleem hier is dat de 

mensen ze niet zien en zelfs als we hier sterk zijn, kunnen we het niet allemaal oplossen... De Matrix 

komt echter heel snel naar beneden. Dingen moeten niet voor niets stap voor stap gebeuren. 

Kosmologisch gesproken stort het met een waanzinnige snelheid in elkaar, maar ik begrijp dat van 

onderaf dingen er anders en langzaam uit kunnen zien. Er moeten eerst dingen gebeuren. Je bent 

misschien klaar voor een "ascentie", zelfs als het al te laat is, maar anderen zijn dat niet. 

Gosia: Ja, ik heb het gevoel dat er veel achter onze rug om gebeurt... zoals het verbieden van de 

massamoorden in 2012. 

Swaruu (9): En WW3 zoals een half dozijn keer sindsdien. We bemoeien ons ook met de slachtingen, 

zoveel als we kunnen en overal. Veel evenementen hebben "bijna" plaatsgevonden. En anderen hun 

diploma werd verzacht. We hebben ontelbare keren raketten uit de lucht geschoten. Ze hebben hun 

doelen nooit bereikt. 

Gosia: Waar waren de raketten op gericht? 



Swaruu (9): Verschillende doelen, bevolkte gebieden. Om oorlogen te beginnen. De meest recente 

was het stoppen van een raket die op weg was naar Hawaï, vorige maand. Het zou een oorlog 

beginnen met Noord-Korea. 

Gosia: Door wie is het gestuurd? 

Swaruu (9): Door een Amerikaanse onderzeeër onder controle van de reptielen Cabal. Maar het feit 

is dat we het grootste deel van de mensen op aarde niet kunnen laten denken dat we het allemaal 

hebben gedaan, anders worden we weer als redders gezien. Deze strijd moet worden gewonnen 

door de mensen op aarde. En er zijn ook esoterische problemen in het spel, omdat er collectieven of 

groepen mensen zijn die samen incarneren en samen naar buiten gaan en het is hun spel om iets te 

ervaren dat als negatief wordt gezien. 

We kunnen dus niet vaak tussenbeide komen. Het probleem is begrijpen en inschatten wanneer we 

kunnen en wanneer we ons er niet mee moeten bemoeien! Het is nooit een gemakkelijke taak. Soms 

ja, het is heel duidelijk, maar soms is het een groot debat, en vaak hebben we tijdsdruk tegen ons, 

dus we moeten beslissingen nemen in een fractie van een seconde. Vooral de jagerbemanningen 

moeten, graag beslissen om de raket te vernietigen of niet. 

Gosia: Oké... en bedankt voor alles wat je doet. Ik denk dat het is dat de meeste mensen hier zich 

niet van alles bewust zijn... en ze gaan door veel lijden op verschillende niveaus, en ze zouden graag 

je meer open betrokkenheid zien. Er is hier veel wreedheid en pijn. 

Swaruu (9): De meeste mensen die daar lijden zijn niet echt, ze zijn een programma om een 

emotionele reactie op de echte mensen uit te lokken. 

Gosia: Wow, dat is een sterke uitspraak. Ik wil zo snel mogelijk ingaan op het onderwerp van niet-

echte mensen. 

Swaruu (9): Echte mensen lijden wel, maar ze gaan naar binnen met een script en dat wordt door 

hen gecontroleerd voordat ze erin gaan, en het stelt duidelijke grenzen aan het lijden. Elk ontwierp 

hun script zorgvuldig en om persoonlijke redenen. En het is opgelost, tenzij je besluit de 

"automatische levensmodus" te verlaten, zoals de meeste, en de controle over alles wat je daar wilt 

ervaren over te nemen. Script naar "Handmatige modus" springen 

Gosia: Waarom zouden ze iets wreeds en gruwelijks willen meemaken? Waarom zou een ziel dat 

willen ervaren? 

Swaruu (9): Omdat je van de andere kant de dingen anders ziet, en het hangt ook af van het 

gezichtspunt van de incarnatie van de rassen. Het kan een vreselijke ervaring zijn voor u of voor ons 

vanuit ons oogpunt, maar gewoon een gewenste ervaring vanuit het oogpunt van anderen. Het is 

moeilijk te accepteren, maar het is de waarheid. Sommige zielen komen binnen met een dergelijk 

plan. En eigenlijk zijn we tegen deze plannen omdat het helpt om het probleem in stand te houden, 

en veel, ze schaden ook anderen op die manier! Maar dit staat boven ons en onze jurisdictie. 

Gosia: Maar pijn is pijn, vanuit welk perspectief je ook kijkt, nietwaar? 

Swaruu (9): Ik ben bang van niet. Het is pijn in 3D, het is een ervaring van een andere kant, een 

gewenste ervaring. Pijn en vreselijke ervaringen zijn slechts een subjectief standpunt waarover we 

het eens zijn. 

Gosia: Ja, maar je voelt het wel. De ervaring is echt. 

Swaruu (9): Ja, de ervaring is echt omdat jij echt bent. 



Gosia: Hmm... oké. En de laatste vraag, of opmerking over de Eerste Richtlijn. Het vermeldt ook het 

zich niet bemoeien met het minder evoluerende ras. Maar toen de 3D werd geplaatst... en dat zullen 

we in de volgende hoofdstukken uitleggen, waren we geen minder ras. Wij waren u, en Lyrians . We 

zijn dus niet het minste ras. De 3D werd kunstmatig geplaatst... dus we bevinden ons niet in de 

natuurlijk evoluerende samenleving. Daarom is uw zogenaamde inmenging gerechtvaardigd! 

Swaruu (9): Juist! En daarom bemoeien we ons ook. Omdat je een kunstmatig "minder" ras bent. 

Daar geplaatst door anderen. Maar vanuit een hoger gezichtspunt is het ook een keuze, want vanuit 

de hogere rijken was iedereen het erover eens om te ervaren wat ze nu doormaken! Er zijn hier 

uiteindelijk geen slachtoffers... Het is een breinbreker. 


